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  1. BESTUUR 

 

 

Het bestuur is door het aftreden van voorzitter Frans Pongers oktober 2022 gewijzigd. Pieter Helmond is de 

nieuwe voorzitter en Bert Frietveld hebben wij toe mogen voegen als lid. Hieronder kunt u lezen hoe het 

bestuur vanaf oktober 2023 is samengesteld. 

Onder het overzicht zullen Pieter en Bert zich aan u voorstellen.  

 

Voorzitter Pieter Helmond 

2e Voorzitter Ronnie Menkhorst 

Secretaris Hetty Borger 

Penningmeester Arie Dekker 

Lid Gerrit Jan Beusekamp 

Lid Bert Rietveld 

 

 

Pieter Helmond: 

Beste Leden,  

Het bestuur heeft mij gevraagd om mij als nieuwe voorzitter van de hangoorfokkersclub aan jullie voor te 

stellen. Voor degene die mij nog niet kennen: 

Mijn naam is Pieter Helmond, getrouwd met Jolanda en woonachtig in Culemborg. Twee dochters en trotse 

opa van twee kleinkinderen.  Ik ben werkzaam als Facilitair Medewerker van diversen bedrijfspanden. 

Daarnaast stuur ik een boerderij aan met vleeskoeien en akkerbouw.  

Zelf fok ik al 27 jaar konijnen, Franse hangoren in de kleuren Madagascar en Isabel en Nederlandse 

hangoordwergen in de kleur Bruin.  

Mij is gevraagd om het voorzitterschap over te nemen van Frans Pongers, die dit heel wat jaren gedaan 

heeft. Maar helaas door zijn gezondheid moest stoppen. Hierbij wil ik Frans heel veel sterkte wensen met 

zijn herstel en hoop hem nog vele keren te mogen ontmoeten tussen de kooien! 

Graag zou ik met jullie, als leden, een fijne tijd tegemoet  gaan en onze club en hobby met veel plezier voort 

te zetten. Mochten jullie vragen hebben chroom niet om mij hierover aan te spreken.  

Jullie voorzitter: Pieter Helmond 

 

 

 

Bert Rietveld: 

 

Ik ben Bert Rietveld, mijn leeftijd is 53 jaar. Ik woon samen met mijn gezin in Nieuwe-Tonge op het eiland 

Goeree-Overflakkee. Ik ben dit jaar 25 jaar getrouwd met Annette, samen hebben wij drie kinderen. Dochter 

van 22 jaar, zoon van 20 jaar en één zoon van 18 jaar. Mijn beroep is fruitteler. 

 

Sinds 2008 ben ik begonnen met het fokken van de Franse Hangoor, de volgende kleuren fok ik: 

Blauw, Blauw-bont en Zwart, deze hobby doe ik met heel veel plezier. 

 

Groeten Bert 
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  2. KEURMEESTER VERSLAGEN 

 

         

Keuring Noordshow 2023 voor de Hangoorfokkersclub 

 

Voor de Noordshow van 2023, voor het eerst in Hardenberg, stond ik op de lijst om te keuren van de 

Hangoorfokkersclub. Ik mocht de Engelse, Meissner en vrijwel alle Duitse hangoren keuren. Ik kijk terug op 

een keuring met een prima kwaliteit van onze clubrassen. Want in de 2 rassen waren prima 

rasvertegenwoordigers aanwezig.  

De keuring begon met een vijftal Engelse Hangoren. Een ras dat gelukkig een aantal liefhebbers kent en 

die ook prima dieren weten te fokken. Een compliment voor de fokkers! Vooral de blauwgrijze             

Engelse hangoor van Fons Verrijdt was een dier wat in het oog sprong. Jammer dat het dier qua kleur nog 

wat aanmerkingen kreeg, maar de F96,5 verdiende het dier zeker en werd daarmee ook de mooiste 

Engelse hangoor. Een prachtige type dier vooral ook! Opvallend was de Engelse hangoor in de kleur 

Isabella. Deze kleur is nog niet erkend op de Engelse hangoor, maar wie weet dat over een paar jaar deze 

kleur een aanwinst/aanvulling kan zijn voor de Engelse hangoor.   

De Meissner hangoor was gelukkig ook vertegenwoordigd op de show. Eén fokker (de Bennehoef) had     

10 dieren ingeschreven. Het zou voor het ras mooi zijn als er meer liefhebbers voor komen en samen het 

ras naar een nog hoger niveau tillen. De aanwezige dieren lieten een zeer behoorlijke kwaliteit zien. Een 

absoluut naar deze fokker toe! Het ras heeft een behoorlijke stap in ontwikkeling doorgemaakt. Kijk alleen 

maar naar de pels. Mooie, volle pelzen inmiddels! En ook qua type en bouw zaten er mooie dieren tussen. 

Winnaar van het ras werd een jonge ram (zwart). Een Zwart-bonte ram werd op één na mooiste van het ras. 

Daarna ging de keuring verder met de Duitse hangoren. Ook hier een prima kwaliteit van dieren. Uiteraard 

nog wel opmerkingen bij verschillende dieren, maar toch ook veel F-predikaten. De rij Duitse hangoren 

begon traditiegetrouw met een behoorlijke rij Konijngrijze dieren. Zowel bij de jonge rammen als de jonge 

voedsters de nodige F-predikaten en een aantal dieren met 19 punten op positie 2. De basis voor een hoge 

score qua predikaat. De jonge ram van Gerrit Jan werd de beste in deze kleurslag (en later mooiste Duitse 

hangoor op 1 na). Een prachtig type dier met voor Konijngrijs een prachtige dekkleur voor een hangoor. Dit 

dier kreeg helaas geen F97 toebedeeld, maar F96,5. Ook bij de jonge voedsters haalde Gerrit Jan de 

eerste F. Combinatie Hangoren uut Loozen haalde zowel bij de jonge rammen als de jonge voedsters de 2e 

F. Verdere F-predikaten waren voor Johannes Hunnenman, Gerrit Jan Beusekamp, Combinatie Hangoren 

uut Loozen, Arie Dekker, Willem v/d Ruit en Arjan Fictorie. Bij de IJzergrauwe dieren helaas geen                 

F-predikaat dit keer. Helaas wel een O voor één van de dieren, vanwege een witte pluis in dek.           

Martijn Borger is enthousiast bezig om de Blauwgrijze Duitse hangoren te fokken. Een jonge voedster van 

hem kreeg F95, beide rammen een ZG. Arjan Fictorie fokt de moeilijke Blauwe kleurslag op de Duitse 

hangoren. Helaas geen F predikaat dit keer voor hem, maar alle 3 dieren kregen een ZG.  

De kwaliteit bij de bonte hangoren lag behoorlijk hoog. Jammer genoeg moest ik één Konijngrijs-bonte 

uitsluiten, vanwege een te grote beenvlek (deze kwam behoorlijk verder dan de helft van het voorbeen). 

Opvallend was dat dit dier ook een borstvlek had en een behoorlijk sombere manteltekening. In de 

Konijngrijs-bonte dieren F-predikaten voor fokkers Hunneman, Peereboom, combinatie Tijman en Borger. 

Twee Chinchilla bonte Duitsers waren ingeschreven door combinatie Hangoren uut Loozen. Waarbij het 

eerste dier een Chinchilla Duitse hangoor bleek. Deze kreeg F96. De Chinchilla-bonte F95,5. Gerrit-Jan 

Beusekamp bracht twee Zwart-bonte Duitse hangoren mee naar Hardenberg. De oude ram was een 

geweldige mooi dier qua type en bouw, maar liet het in de pels erg zitten (verharing). Daardoor kwam het  
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dier nu niet verder dan F96. Als het dier verder klaar was geweest, had hij hoge ogen kunnen gooien. De 

jonge Zwart-bonte voedster kreeg F97 en werd daarmee de mooiste Duitse hangoor van de show. Helaas 

kwamen de Madagascar en Madagascar-bonte Duitse hangoren niet tot het F-predikaat. Ik kijk terug op 

een keuring met een prachtige kwaliteit aan dieren. Nogmaals dank aan Gerrit-Jan Beusekamp en         

Hetty Borger voor de fijne samenwerking tijdens de keuring als respectievelijk schrijver en aandrager!  

Jenne 

 

 

 

 

Dierenparade Noordshow 2023 

 

Na een aantal jaren geen Dierenparade Noordshow en een Dierenparade Noordshow die afgelopen jaar op 

het laatste moment geen doorgang kon vinden ging het dit jaar eindelijk los in het nieuwe onderkomen in 

Hardenberg. Een prachtige locatie met veel ruimte en parkeergelegenheid en niet te vergeten een prima 

aanrij route. Toen alle seinen op groen stonden ben ik gelijk een hotelletje wezen boeken. Ik kwam uit in 

Diffelen. Een kleine 10 minuten van de evenementenhal. Woensdag in de middag vanuit Beverwijk 

onderweg naar Hardenberg. Na het inchecken bij het hotel de rit voorgezet naar de hal. Ik had een aantal 

dieren van fokkers uit de vereniging en van mij zelf mee. Direct bij het naar binnen gaan van de hal was ik 

onder de indruk van de ruimte. Na de dieren ingekooid te hebben een rondje langs de dieren gemaakt. 

Uiteraard ontmoet je vele mensen en een tegelijkertijd een praatje maken. Altijd leuk en zeker na zo’n 

lange tijd.  

Nu ik toch in de buurt onderdak had kon ik donderdagochtend op mijn gemak naar de hal rijden. Er stond 

immers een keuring te wachten van alle Fransen Hangoren en een klein gedeelte van de Duitse hangoren. 

Collega Jenne had de Engelse, Meissner en het overgrote deel van de Duitse hangoren. Samen waren we 

vertegenwoordigt als clubkeurmeesters voor de Hangorenfokkersclub. Mijn team bestond uit schrijver 

Johan Hunneman en aandrager Martijn Borger. Na een kort rondje langs de kooien voor een eerste indruk 

en eventuele absente dieren ging de keuring van start.  

Maar liefst tien kleurslagen stonden op de lijst. Als eerste de dieren in de kleur Konijngrijs. De vijf jonge 

rammen waren alle van prima kwaliteit in type en bouw. In de pels wel wat aanmerkingen. Maar waar het 

verschil de doorslag gaf is in de kleur. Een aantal dieren erg rossig en donker tot hard van dekkleur. De 

tussenkleur gaat hier in mee. Één dier die hoogstwaarschijnlijk uit IJzergrauw is gevallen kan je zelfs gaan 

denken dat de kleur naar een zwever gaat, fokkers let hierop.                                                                          

Bij de rammen wist Wim de Wilde met zijn dieren twee keer het felbegeerde F predikaat te bemachtigen. 

De twee voedsters waren machtige dieren van de fokkers Combinatie Olthof en Ronnie Menkhorst. Met 

een half puntje verschil wist de voedster van de Combinatie de winst te verzilveren. De volgende keurslag 

diende zich aan en wel IJzergrauw. Herman van de Poll en Ronnie Menkhorst waren de eigenaren van de 

dieren. Fantastische type dieren van beide fokkers. In de kleur waren de dieren van Herman iets wat aan 

de donkere kant maar met een fraaie grondkleur zowel aan dek als aan buik. Bij een dier van Ronnie zelfs 

een fraaie dekkleur op de kaart laten noteren. Dit is best uitzonderlijk. Zoals we weten is de kleur  
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IJzergrauw een intermediaire kleurslag wat inhoud dat de kans groot is dat de vererving wat donkere 

dieren of wat lichter en veel iets rossig zijn. De juiste kleur is moeilijk vast te leggen.  

 

De gouden regel is wel kleurvast te fokken. Ik kan daar van genieten tijdens het keuren van een dier als je 

de juiste ijzergrauwe kleur ziet. Beide heren hadden bij hun dieren hoge ZG tot F predikaten. De Blauwe 

kleur was de volgende in de rij. Ronnie en Bert waren hier de inzenders.  

De rammen vielen mij een beetje tegen. De eerste kon in totaliteit gevulder en de kleur moest intenser en 

liet wat kleurarme haren zien. Het tweede dier was in type prima maar helaas een uitsluiting fout. Het 

derde dier was van gemiddelde kwaliteit. De voedsters deden het een stuk beter. De eerste voedster was 

een pracht. Type, bouw, pels, kop, oren en een fraaie kleur. Een dikke F 96. De robuuste voedsters van 

Bert hadden gewicht genoeg maar lieten wat lengte in het lichaam zien. Bij het meten van de oren bleek dit 

te kloppen. Hier werd de lengte maximaal. De Konijngrijs–bonte dieren mochten het podium bij mij 

betreden. Prachtige korte type dieren. De fokkers Combinatie Olthof, Wim de Wilde en Henk–Jan 

Ekkelboom waren hier de inzenders van. Alle ingezonden dieren waren van het mannelijk geslacht. Een 

paar dieren hadden wat problemen met de staart. Je voelde dat de staart iets verstijfd was. Dit is serieus 

een aandachtspunt en een lastige kwaal als dit in de stam aanwezig is. Controleer bij u dieren altijd de 

staart. Heeft u dieren met dit probleem dan kan het zijn dat u dit verder door fokt. Een geheel verstijfde 

staart is namelijk een uitsluiting fout. Helaas kwam ik dit bij één dier tegen. Na een onderonsje met de 

fokker gaf hij mij een compliment van het constateren van deze fout. Sportief opgepakt en op scherp gezet 

om dit te controleren. Henk–Jan had twee kanonnen of buffels van dieren ingezonden.  

De Noordshow werkte met hoofd keurmeesters. Voor de groep Hangoren waren dit Tonnie Oomen en  

Henry van Weelden. Dit hield in als de keurmeester het idee had dat een dier in aanmerking kon komen 

voor het predikaat F 97 dan moest er een briefje ingevuld worden en werd het dier door de hoofd- 

keurmeesters beoordeeld. Gingen deze heren akkoord dan kon de kaart ingevuld worden met de tekst en 

de punten. Tevens werd de kaart ondertekend met beide namen van de hoofd keurmeesters.  

De eerste buffel wist mij te bekoren dat ik er niet onderuit kon om een F 96 toe te kennen. De tweede was 

nog een gradatie beter. Met name in de uitzonderlijke fraaie dekkleur gecombineerd met een F kop en       

F mantel tekening. Heel bijzonder om dit geheel op een Franse te zien. Na een heel kort nadenk momentje 

vulde ik het felbegeerde briefje in voor de hoofd keurmeesters. Beide heren waren het unaniem eens met 

mij en zo kon ik de kaart invullen en onder aan de streep een F 97 laten noteren.                                 

Stiekem kreeg ik toch een heel apart gevoel van binnen en ook een beetje trots. Na dit geweld gingen we 

verder met twee IJzergrauw–bonte dieren. Een ram en een voedster. De ram kon in de bouw wat gevulder 

en qua kleur,  kop en mantel tekening wel wat aanmerkingen op de kaart laten noteren.                              

De voedster daar in tegen een prachtig kort type en een fraaie bouw. Dit dier blonk uit in de fraaie 

IJzergrauwe dekkleur met een prima kop en mantel tekening. Met een F 96 in de broekzak kon het 

pronken in de kooi beginnen. Het dier komt uit de stal van Ronnie Menkhorst.                                                               

De volgende in de rij is de kleur Zwart- bont. Met vier dieren was deze kleurslag vertegenwoordigt. Onder 

verdeeld in drie rammen en één voedster. Twee van de rammen wisten een F 95 en een F 95,5 te scoren. 

Dieren van een prima kwaliteit in het totaal. Herman en Ronnie weten ook in deze kleurslag fantastische 

dieren te brengen. Helaas één ram moeten uitsluiten voor een predikaat en te verzoeken om naar de 

aparte quarantaine ruimte te moeten verhuizen. Nooit leuk om zo’n beslissing te nemen maar wel 

noodzakelijk.                                                                                                                                                            

De voedster wederom een pittige tante in type en bouw. Toch moest ik rechtvaardig handelen en dit dier 

vertoonde te veel borst vlekken. Verder was de gehele mantel erg zwaar. Hier bedoel ik mee weinig wit in 

mantel en weinig symmetrisch op kop tekening. We gaan nog even door met de bonte kleurslag en nu  
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zeven Madagascar–bonte dieren. Hier ook twee fokkers die de strijd onderling aan gaan. Zowel Joop als 

Pieter wisten bij de rammen een welverdiende F te bemachtigen. Bij de voedsters ging Joop aan de haal de 

andere twee voedsters helaas een streep op het rekest.   

 

Waarvan één dier in eerst  instantie een hoge beoordeling in petto had. Bij het op meten van de oren bleek 

er een hapje uit het oor te zijn. Heel jammer want dit was een pracht dier met een geweldig dekkleur zoals 

die hoort te zijn.              

Geel bruin met een licht zwarte waas. In deze kleurslag toonden een aantal dieren een iets grauwe 

grondkleur aan dek. Dit is een lichte fout maar kan desastreus zijn voor de fokkerij. Controleer u dieren 

goed op de grondkleur. Ik moest één dier uitsluiten wegens een te grauwe grondkleur.  Dit was duidelijk te 

zien aan de rechter kant ter hoogte van de heup.                                                                                               

Maar liefst vijf fokkers kwamen naar Hardenberg met de Madagascar kleurige Franse. De kwaliteit was erg 

wisselend zowel bij de rammen als bij de voedsters. Van een geweldige F naar een magere ZG. Betsie Put 

wist met drie ingestuurde dieren allemaal het F predikaat te laten noteren op de beoordelingskaart.           

Een zeer knappe prestatie. Opvallend in deze kleur slag was dat veel dieren in de dekkleur erg rood waren. 

Dit tast de tussenkleur ook aan. De waas was bij deze dieren erg strek en onregelmatig waardoor de kleur 

donker toont. Het woord waas zegt het al. Dit moet nauwelijks waarneembaar zijn.                                     

Met de vingertoppen de haren bij elkaar knijpen is de waas goed te bepalen en regelmatig verdeeld over 

het lichaam. Een aandachtspunt is zeker op zijn plaats. Helaas was de laatste kleurslag Isabella niet op de 

keurmat verschenen. Eén dier moest ook helaas naar de quarantaine ruimte en de afsluiter van de     

Franse was absent gemeld. Na een potje heavy liften met de Franse Hangoor gingen we door met de 

Duitse Hangoor. De Chinchilla en de Zwarte kleurslag.                                                                                      

We beginnen bij de Chinchilla kleurslag. Met de eerste ram kon het feest gelijk beginnen. Met de rode pen 

in de hand kon ik het predikaat F 95,5 noteren. Nummer twee was nog beter. Een geweldig type, bouw, 

pels, kop, oren en een waanzinnige scherpe helder witte tussen kleur met een dito fraaie grondkleur aan 

dek en buik. De buikkleur helder wit en een fraaie oog en nagelkleur. Daar ga je stiekem van genieten en 

schiet de wouw factor een aantal keren door je lijf. Na al deze lovende woorden moest ik het dier toch 

uitsluiten voor een predikaat. De teleurstelling was denk ik net zo groot bij mij als bij de eigenaren. Een 

vette F 97 wat in mijn eerste beleving het dier verdiende kon ik helaas niet toekennen.                                

Na deze aderlating kreeg ik al snel weer een happy gevoel bij de volgende ram. Een pracht van een beest 

van Gerrit–Jan. Wederom kon ik de rode pen pakken en het inkt laten veranderen in een F 96. 

Hekkensluiter in deze kleurslag was een voedster. Dit dier had de nodige tekortkomingen bij de diverse 

posities. De Zwarte kleurslag sloot de keuring af. Twee prima dieren met als prachtige afsluiter een fraaie 

voedster. Helaas was dit dier sterk aan het verharen. Waar zeker de potentie in zat om een half punt erbij 

te krijgen. Zeer tevreden kon ik het laatste F 96 noteren. Na het invullen van de administratie omtrent de 

prijzen en de winnaar van de Hangoorfokkerclub gekozen was. Kan ik terug kijken op een zeer geslaagde 

keurdag. Fantastische dieren een super schrijver en een zeer oplettende en kundige aandrager.              

Mijn dank is groot aan deze beide heren. Ik wens alle fokkers een goed fokseizoen toe en hoop de nieuwe 

toppers in het najaar te mogen bewonderen op één van de vele shows in 2023. 

 

Tom van Leeuwen 

Clubkeurmeester 
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Foto’s van de winnaars Dierenparade Noordshow 2023 

 

 
Franse Hangoor Konijngrijs-bont van Henk-Jan Ekkelboom 

 

 

Meissner Hangoor Zwart van combinatie Bennehoef 
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Engelse Hangoor Blauwgrijs van Fons Verrijdt 

 

Duitse Hangoor Zwart-bont van Gerrit-Jan Beusekamp 
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Verslag van de keuring op de Fokkersdag HFC 2022 

 

Op 1 oktober was wederom een van de gezelligste dagen van het jaar, de fokkersdag van de Hangoor 

Fokkers Club. Voor mij ter keuring een gedeelte van de Duitse Hangoren. 

Als eerste de rammen in de kleur IJzergrauw. In totaal 5 dieren in deze klasse, waarbij twee met een prima 

pelskwaliteit. In type en bouw enige variatie in deze klasse, ook in kopvorm en oorstructuur. De kleur bij 

IJzergrauw blijft lastig, maar gelukkig geen (te) rossige dieren in deze klasse. Als resultaat 3x F en 2x ZG 

predikaat in deze klasse. Mooiste een jonge ram van G.J. Beusekamp met F 96,5, fraai in type, pels, 

kopvorm en zeer goede kleur.  

Vervolgens 12 Duitse Hangoren in de kleur Chinchilla. IOok hierbij enige verschillen in type, enkele dieren 

konden ook in de lichaamsbouw breder in ribben en ronder in achterhand, maar ook meerdere dieren met 

zeer Fraaie types en fraaie lichaamsbouw. De kopvorm bij de meeste dieren Fraai, enkelen iets vlak in 

neusbeen. De oorvorm en dracht bij de meesten Zeer goed tot Fraai, de oorstructuur mocht bij enkele 

dieren iets steviger. Noemenswaardig is de Fraaie kronen bij meerdere dieren in deze klasse! De kleur was, 

over het algemeen zeer goed tot fraai, enkele kleine opmerkingen over nog wat onregelmatig, vooral door 

verharing, en bij enkele dieren kon de grond en tussenkleur nog iets beter, maar ook meerdere dieren met 

een prima kleur.  

Bij de jonge rammen was de mooiste van Comb. Hangoren uut Loozen, een dier met Fraai type, bouw, 

pelsstructuur, pelsconditie, kopvorm, oorvorm en dracht en een fraaie kleur, F 97 predikaat. De tweede 

plaats was voor een prachtige ram van G.J. Beusekamp, in type, bouw, kop en oren minimaal gelijkwaardig 

aan de eerste, helaas in pels nog net niet helemaal klaar, F 96,5 als predikaat.  

Slechts 2 voedsters, maar hierbij was wel een prachtige voedster, Fraai in type en lichaamsbouw met een 

fraaie pelsdichtheid en pelsstructuur, helaas nog niet klaar en daardoor nog erg ongelijk in dekkleur, wel 

een fraaie grond en tussenkleur, hiermee scoorde G.J. Beusekamp een F 96.  

Slechts 1 dier in de kleur Zwart, maar wel een mooi dier! Met een fraai type en een fraaie brede 

achterhand en een Uitmuntende kop en prima oren, een F 96 predikaat voor G.J. Beusekamp. 

Daarna de Bonte Duitse Hangoren waarbij als eerste 10 dieren in Konijngrijs-bont. In doorsnee zeer goede 

tot fraaie dieren, 5x ZG en 5x F, helaas geen uitblinker. De mooiste ram was van H. Peereboom met F 95,5, 

bij de voedsters was de eer aan Combinatie Tijman met F 95. 

Vervolgens 1 dier ingeschreven als ijzergrauw-bont, echter deze was Zwart-bont. Veel overeenkomsten met 

de Zwarte ram, fraai type en een fraaie brede achterhand en een fraaie kop en prima oren een F 96, voor 

G.J. Beusekamp. 

Daarna 5 dieren in Chinchilla-bont. Ook hierbij in doorsnee zeer goede tot fraaie dieren, 2x ZG en 3x F 

predikaat waarbij Hangoren uut Loozen zowel bij de rammen als bij de voedsters de mooiste wist te 

scoren, beiden met F 95,5 predikaat. 

Tot slot nog 2 dieren in Zwart-bont, twee prachtige dieren met beiden een fraai type en een fraaie 

lichaamsbouw, fraaie kop en prima oren, prima bonttekening en fraaie glanzend zwarte dekkleur.       

Beiden F 96,5, beiden van G.J. Beusekamp. 
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De mooiste van mijn keuring was de Chinchilla ram van Combinatie Hangoren uut Loozen, op de voet 

gevolgd door de Zwart-bonte voedster van G.J. Beusekamp en de Chinchilla ram van G.J. Beusekamp, alle 

drie prachtige topkwaliteit dieren. 

Aan het einde van de dag was de Chinchilla ram unaniem fraaiste hangoor van de dag, gezien de vele 

positieve punten van dit dier een wel verdiende prestatie.  

Vanaf deze plaats alle winnaars gefeliciteerd, ook de fokkers die net buiten de prijzen zijn gevallen maar 

toch prima resultaten hebben behaald complimenten voor de mooie dieren. 

Dank aan de organisatie, bestuur en de leden voor deze gezellige fokkersdag. 

Met vriendelijke sportgroeten, 

Henk de Klein 
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Foto van de mooiste Hangoor Fokkersdag 2022 

Duitse Hangoor Chinchilla van combinatie Hangoren uut Loozen 

 

 

 

 

 

 



12 

Foto van de winnaars Rammenshow 2023 

Uitslagen kon u lezen in De Hangoor maart 2023 
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  3. INGEKOMEN VERHALEN 

 

PANIEK. 

 

Een week voor de jongdierendag van de Hangoorfokkers Club tijdens het bekijken van de konijnen bleek 

dat er een aantal drinkflessen niet goed functioneerden of dat de konijnen er  constant tegenaan lagen. 

Een aantal hokken erg nat en de konijnen smerige poten. En dat in zo’n korte tijd, maar ja warmte en 

constant krabben in de hokken.  Nou als ik ergens een hekel aan heb is dan is het een opmerking op de 

beoordelingskaart van vuile konijnen. Poetsen met water en blauwe Biotex en babypoeder moest helpen. 

Nou dat lukte niet helemaal want de opmerking kwam op 1 kaart te staan en terecht.  

Maar toch volop aan het kammen en nagels knippen om ze zoveel mogelijk in goede conditie voor te 

brengen.  

 

Vol goede moed samen met Betsie op tijd op weg naar Tiel. Daar zoals gewoonlijk een hartelijk weerzien 

met  het bestuur en andere collega fokkers. Helaas een ontbrekend aantal fokkers maar gelukkig ook een 

aantal nieuwe gezichten. Na de korte extra ledenvergadering waarin Frans de voorzittershamer neer legde 

en Pieter  deze weer oppakte maakte Hetty de mensen bekend wie waar zou helpen. Ik ging aandragen bij 

Henk Jan, met Frans als schrijver. Het werd een plezierige keuring en af en toe waren we en konijn kwijt die  

 

 

door aandragers van T.K.V., die ook hun jongdierendag had( enkele fokkers hadden voor beide 

verenigingen ingeschreven ), in het verkeerde hok waren gezet. Maar ook dat loste zich vanzelf op.  

 

Toch even kijken wat mijn konijnen ‘deden’ bij de andere keurmeesters. Dat viel mee op die ene na. Nu ik 

aan het aandragen was viel het mij op dat andere fokkers ook hun dieren niet voldoende geconditioneerd 

hadden. Ook beginnende fokkers moeten hier beter  geïnformeerd worden anders denken deze dat ze 

goed bezig zijn, maar toch een belangrijk aspect vergeten. Het is een kleine moeite om het oude haar en 

de klitten te verwijderen zodat het dier er verzorgder uit ziet. Misschien scheelt het een half punt of meer. 

Lijkt me voor de keurmeesters ook aantrekkelijker. Het moet nu niet lijken of alleen beginnende fokkers 

deze fout maken want ook bij een aantal  andere dieren leek het net of ze zo uit de hokken kwamen en de 

borstel of kam onaangeroerd bleef met  veel klitten en erg smerige poten als gevolg.   

 

Een gezamenlijke lunch als welkome onderbreking en die liet zich goed smaken. Vooral de 

gemoedelijkheid van de fokkers onderling  tijdens  de lunch en  de belangstelling voor nieuwe leden 

spreken mij erg aan en geven mij echt een teamgevoel.  

 

De eindkeuring  werd, onder de uitstekende leiding van Gertjan, gedaan door Geert, Henk en Bart en wat 

mij opviel was de eensgezindheid met het geven van de cijfers. Dat is wel eens anders geweest en 

verdiend een compliment. De dieren die op tafel kwamen waren van uitstekende kwaliteit en de uitslag 

werd door de jury becommentarieerd  waarom het ene dier de mooiste werd en een andere niet. Vooral bij 

het mooiste type dier was uitleg nodig met zoveel dieren op tafel, want vanuit de zaal leken het allemaal 

mooie types. Daarna de prijsuitreiking met enkel blijde winnaars.  

 

En toen was de jongdierendag weer voorbij. Enkel het afbreken moest nog gebeuren en zoals altijd waren 

het weer dezelfde mensen die hierbij hielpen. Jammer dat hier niet meer door meer mensen inzet getoond 

kan worden, het bestuur kan en mag hiervoor niet in de steek gelaten worden.  

 

 

Wim de Wilde 
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Rammenshow 12 maart 2022 

Wat is er weer uitgekeken naar onze Hangoorfokkersclubdag van 12 maart. Eindelijk weer een show die 

gehouden kan worden na alle ongemakken van de afgelopen jaren van corona en ziekten met de vraag in 

het achterhoofd wie er wel of niet zullen zijn?  Eerst naar Zijderveld om collega hobby sport vriend, 

konijnenfokker Aart van Ochten opgehaald die al heel wat jaartjes meeloopt en vanaf 1986 lid is en al wat 

ouder is en daardoor graag meerijdt, samen gezellig kletsend in de auto toerend richting Tiel,                  

want ik rij nooit zo hard. Met het inkooien geholpen en vele bekende gegroet te hebben onder het genot 

van koffie en hele lekkere cake, was er eerst de ledenvergadering. We kennen allemaal het verloop van de 

vergadering , daar ga ik niks over vertellen, alleen wat ik erg jammer vind en dat is niet alleen bij onze 

speciaalclub, maar wie wil de clubkar nog trekken als voorzitter? De meeste leden zijn al wat op leeftijd en 

de wat jongere hebben soms al een functie bij een eigen club en dan zeggen ze ik neem niet te veel hooi 

op mijn vork en dat is ook wel begrijpelijk en je moet ook op de hoogte zijn van alle regels binnen onze 

hobby zodat je niet met je handen in je haar komt te zitten als je er geen antwoord op vragen hebt. Nou 

heb ik geen haar meer op mijn hoofd, dus dat zou bij mij niet zo gauw meer gebeuren.                                           

Als speciaalclub willen we als het even kan,  geen keurmeesters in het bestuur, waar ik volledig achtersta, 

want anders gaan die de dienst uitmaken. Laten zij maar onze konijnen keuren, want dat is al moeilijk 

genoeg want dat zie je maar vooral bij de eindkeuring waar veel eigen soms ( emotionele ) keuzes gemaakt 

worden en niet naar de standaard. In mijn beleving was het uitmaken op de rammenshow van de mooiste 

konijnen doorspekt van vriendjespolitiek en de konijnen van college keurmeesters (was ook wel een mooi  

 

konijn maar) de mooiste maken en als klap op de vuurpijl nog verhogen ook al was 1 collega keurmeester 

het daar niet mee eens, maar die is maar B - keurmeester en wij twee A - keurmeesters en dus wij maken 

hier de dienst uit. Volgens mij kan een konijn alleen verhoogt worden als alle keurmeesters die bij de 

eindbeoordeling betrokken waren unaniem daar mee instemmen. De zwartbonte Duitse hangoor met 97 

punten die niet werd gekozen als mooiste Duitse was horen zeggen door vele omstanders veel mooier wat 

later op een andere show waar veel mooie andere konijnen zaten met hoge predicaten terecht kampioen 

werd en verhoogt naar U 98 1/2 . Als wij in het vervolg zulke dwalingen en fouten op onze clubdagen willen 

voorkomen moet er een andere manier komen bij de eindkeuring. Ik heb wel een idee wat ik op papier ga 

zetten en opstuur naar het bestuur zodat zij er een beslissing over kunnen maken en zo nodig 

bespreekbaar maakt op de volgende ledenvergadering en of het ook uitvoerbaar is . Want of dat je nu  C - 

B - of A keurmeester ben en hebt de bevoegdheid om al onze clubrassen te mogen keuren moet het niet 

mogen dat de 1 meer bevoegd heeft dan de ander . Dat een A - keurmeester meestal meer ervaring heeft 

opgedaan door de vele keuringen is begrijpelijk , maar wil niet zeggen dat hij het ook beter weet. 

De lunch was zoals we gewend zijn weer uitstekend verzorgd , we kwamen niets tekort en dat is een groot 

compliment waard aan onze gast vrouwen en heren in Tiel en hopen dat we nog vele jaren terug mogen 

komen. Het technische gedeelte was in mijn ogen door sommige keurmeesters langdradig en van wat zij er 

van vinden hoe onze konijnen moeten zijn en waar we op moeten letten. 

Het verhaal van de Europese standaard wat betreft het BONT zijn gaf nog een levendige discussie , maar 

werd kundig beantwoord , doordat er verschillende bonte hangoren op tafel zaten die niet voldoende 

afstand van elkaar hielden heb ik keurmeester Henk geholpen de konijnen uit elkaar te houden zodat 

Henk ons alles duidelijk en begrijpelijk alles uiteen kon zetten van de voorstellen over bont (tekening) . Ik 

kon zodoende mee spieken wat er op papier stond en zoals jullie weten van mij heb ik zo mijn bedenkingen 

over bont. Maar wat op dat papier stond en wat Henk daar over vertelde is misschien wel positiever dan 

wat er in de oude (volgens mij oubollige en niet meer van deze tijd zijnde)standaard. Ten tijde van dit 

schrijven van dit verhaal heb ik een nest jonge met te bonte Franse hangoortjes volgens de standaard, 

maar ik vind ze heel erg mooi en doe ze niet weg en als ze gezond groot worden zend ik ze in als ECHTE 

BONTE Franse hangoor. 

Als je in het oude dogma blijft en niet meegaat in deze steeds moeilijkere tijd boer je achteruit en raken we 

onze overtollige dieren steeds minder kwijt. 

Als je kleur en of bont (tekening) vrij geeft en alles makkelijker en overzichtelijker maakt voorde buiten 

wereld (liefhebbers buiten om KLN fokkers en wat veelal kinderen zijn) die deze veelkleurige bonte 

konijntjes mooi vinden , krijgen we misschien wel weer meer aanwas van nieuwe jonge ook fokkende 

konijnenliefhebbers. Het is maar 1 punt wat op de beoordelingskaart sta wat veranderd hoef t te worden. 

Waar maken we ons nou druk over , waarom wel de Europese standaard en niet onze eigen standaard  
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aanpassen zodat we meer eigen Nederlandse jongeren erbij betrekken die deze veelkleurige en soms 

pluizige konijntjes mooi vinden en zodoende ook in de prijzen kunnen vallen .  

 

 

Wie de jeugd heeft, die heeft de toekomst is een bekend gezegde maar als je bij het oubollige en logge niet 

vooruit denkende hoofd bestuur achteraan blijft huppelen die denken we moeten Europees worden dan 

hebben ze het allemaal mis , want zonder nieuwe leden heb je over een aantal jaren niks meer. Met de 

huidige gaat het niet goed met onze hobby . Elke keer zijn er van die mensen die lid zijn van de partij van 

de dieren en die denken er verstand hebben maar wel een vinger of zo niet een grote hand in de politieke 

breipap zitten te roeren en zodoende onze hobby onmogelijk te maken zo niet kapot. Voorkomen is beter 

dan genezen is nog een gezegde dus we moeten proberen dat dat soort mensen geen aanleiding hebben 

en een stok kunnen vinden om ons om oren te slaan van dieronvriendelijk omgaan met overtollige niet 

volgens standaardwaardige konijnen die we dan opruimen. 

Jullie zullen misschien wel denken, daar heb je die eigengereide Kees weer (volgens mijn vrouw Corrie 

eigenwijs) of is het vernieuwend , vooruitstrevend , denkend aan de toekomst . Vul het zelf maar in, of 

denken jullie het zou mijn tijd wel uitdienen . 

Dus mijn idee is die ouwe hap(?) vernieuwen en je richten met vernieuwde richtlijnen naar de toekomst. 

 

Hartelijk sportgroeten en hebben jullie ook ideeën schrijf en verstuur ze . 

 

 Kees van den Berg 
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 4. HANGORENDAG 

            

       
Tijdens  de Algemene Ledenvergadering op 11 maart 2023 was geagendeerd:  

“Rammenshow 2024 NHDC en HC samen organiseren” 

 

Dit agendapunt is besproken en hieruit kwam het idee voort om een Hangorendag samen organiseren. 

Dit is een mooi initiatief maar als dit bv in februari wordt georganiseerd en in maart de Rammenshow 

van Hangoorfokkersclub, is dat dicht op elkaar en zullen bij één van de twee evenementen minder dieren 

worden ingestuurd.  

Bestuur van NHDC en het bestuur van de Hangoorfokkersclub hebben naar aanleiding van de ALV 

samen een afspraak ingepland om over de Hangorendag te praten.                                                                                                    

Er is een commissie gevormd door bestuursleden van NHDC en HC. 

Namens NHDC zullen erin de commissie plaatsnemen Harold Adriaans, Edwin Langejans en                 

Alex van Blitterswijk, namens HC zullen erin de commissie plaatsnemen, Arie Dekker, Gerrit Jan 

Beusekamp en Hetty Borger. Deze commissie gaat de Hangorendag organiseren.  

De Hangorendag zal plaatsvinden op 3e zaterdag van maart de datum is 16 maart 2024.  

De keurmeesters ontvangen binnenkort een uitnodiging om te komen keuren op de Hangorendag. 

Verdere informatie over de Hangorendag zal later verschijnen. 

 

De Rammenshow van de Hangoorfokkerslcub die op de 2e zaterdag van maart wordt georganiseerd zal 

in 2024 komen te vervallen.   
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   5. NIEUWS STANDAARDCOMMISSIE  

            

       
 

De Standaardcommissie heeft de beschrijving van de pelzen van de in de standaard beschreven rassen 

nader bekeken. Reden hiervoor is het feit dat op de keurkaarten 4 onderdelen beoordeeld dienen te 

worden, te weten lengte, dichtheid, structuur en pelsconditie. De pelsconditie staat duidelijk beschreven op 

blz. 26 en 27 van de standaard. De lengte die staat aangegeven bij alle rassen is naar onze mening 

correct. Bij een aantal rassen is een kleine wijziging aangebracht bij de dichtheid van de pels. Bij meerdere 

rassen is de structuur van de pels niet, of niet duidelijk omschreven.  

Zo komt het woordje ‘zacht’ meermaals voor, maar naar onze mening is zacht geen goede benaming.  

Wij hebben dit daarom aangepast en waar we dit nodig vonden aangevuld. 

 

Voorstel aanpassing pelsbeschrijving, pos. 3.  

Franse Hangoor De pels is iets langer dan normaal , dicht ingeplant, rijk aan onderhaar, iets fijn van 

structuur en glanzend.  

Engelse Hangoor De pels is iets korter dan normaal, dicht ingeplant, heeft een normale hoeveelheid 

onderhaar en is iets fijn van structuur.  

Meissner Hangoor De pels is van normale lengte, dicht ingeplant, rijk aan onderhaar, iets fijn van structuur 

en glanzend.  

Duitse Hangoor De pels is van normale lengte, dicht ingeplant, rijk aan onderhaar, iets fijn van structuur en 

glanzend.  

Kunder Hangoor De pels is van normale lengte tot iets langer dan normaal, dicht ingeplant, rijk aan 

onderhaar, iets fijn van structuur en glanzend. 

 



18 

 

 

 

Tot ziens op de Fokkersdag 7 oktober 2023 


